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Zápis z 19. zasedání Monitorovacího výboru IROP

Datum konání: 16. května 2023, od 10:00 hodin

Místo konání: Interhotel Tatra, Kopřivnice

Jednání řídil: Mgr. Leo Steiner, předseda MV IROP

Zapsala: Ing. Eva Krouželková

Program zasedání

1. Úvodní slovo předsedy Monitorovacího výboru IROP 

2. Úvodní slovo zástupce Evropské komise (DG Regio, DG Employment) 

3. Projednání programu 19. zasedání Monitorovacího výboru IROP  

4. Informace o stavu realizace programu

5. Návrh změn Programového dokumentu IROP 2.3 

6. Výroční zpráva IROP za rok 2022 

7. Vyhodnocení ročního komunikačního plánu IROP 2022 

8. Různé

9. Závěry z 19. zasedání Monitorovacího výboru IROP
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Zúčastnění členové, náhradníci a osoby pověřené plnou mocí

Steiner Leo, Mazal Rostislav, Neveselá Kateřina, Šťastná Simona, Vašák Zdeněk, Komoňová 
Hana, Bučilová Radka, Vrbický Jan, Grygarová Kateřina, Franěk Petr, Chlupáčová Lucie, Ulrich 
Michal, Hnátek Oldřich, Špatenka Jan, Hůlková Gabriela, Hoffman Filip, Beránek Jiří, Navrátil 
Jiří, Florian Jan, Gailly Yvonna, Žárský Dan, Bajus Peter

Zúčastnění hosté

Boijmans Pascal, Hlavatá Andrea, Pešková Sára, Pachta Lukáš, Koubková Naděžda, Fišerová 
Martina, Čikarová Helena, Žiak Miloslav, Brodská Jana, Krouželková Eva, Rulcová Simona, 
Szynder Karolina, Hartmann Zdeněk, Szabová Lenka, Kuchyňková Iva, Blokešová Nikola

Usnesení ze zasedání

Monitorovací výbor Integrovaného regionálního operačního programu (MV IROP)

I. schválil
a) Program 19. zasedání MV IROP;
b) Revizi programového dokumentu IROP, verze 2.3;
c) Výroční zprávu IROP za rok 2022

II. projednal a vzal na vědomí
a) Informaci o stavu realizace programu;

o Aktualizaci harmonogramu výzev pro rok 2022 a 2023;
o Informaci o stavu projektu „Digitalizace stavebního řízení“;
o Stav příprav na ukončování programu;
o Informace k rizikovým a spícím projektům;

b) Vyhodnocení ročního komunikačního plánu IROP 2022
c) Informaci o stavu Digitalizace stavebního řízení;

III. uložil ŘO IROP
a) v polovině roku 2023 vyhodnotit situaci čerpání a na jejím základě 

zpracovat související úpravy v revizi PD IROP 2.3 a nejpozději do 
30.9.2023 jí předložit EK;

b) zapracovat do Výroční zprávy IROP za rok 2022 připomínky členů 
MOV IROP a odeslat zprávu Evropské komisi do 31.5.2023
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1. Úvodní slovo předsedy Monitorovacího výboru IROP

Leo Steiner, předseda MV IROP

Přivítal účastníky 19. zasedání MV IROP a zahájil jednání. 

2. Úvodní slovo zástupce Evropské komise (DG Regio, DG Employment)

Pascal Boijmans, Evropská komise

Poukázal na důležitost zajištění administrativních kapacit při uzavírání předchozího 
programového období. Informoval o speciálním semináři ohledně uzavírání programového 
obrobí, který proběhne v Praze. Pochválil ČR ohledně čerpání finančních prostředků 
z evropských fondů a poukázal na nelehkou situaci v souvislosti s válkou na Ukrajině, 
covidovou krizí, inflací apod. 

Upozornil na několik identifikovaných riskantních projektů, kterých je 83 a doposud nejsou 
hotové či u nich probíhá trestní řízení. Největší pozornost je kladena na rizika s nimi související. 
Jedná se o alokaci, která přišla později, ale je nutno zvládnout stejný datum uzávěrky. Ke konci 
roku bude snahou zajistit plné čerpání. V popředí zájmu budou opatření, která budou v tomto 
směru přijata. 

Dále také pochválil ČR za pomoc uprchlíkům z Ukrajiny a poukázal na iniciativu SAFE, která 
se zaměřuje spíše na energetickou krizi, na podporu zranitelných domácností, pracovní kapitál 
malých a středních podniků. Česká republika zatím nepodnikla opatření, která by využívala 
tuto iniciativu. 

Lukáš Pachta (DG Employment)

Krátce představil generální ředitelství pro zaměstnanost, jehož posláním je dohlížet nad 
implementací evropského sociálního fondu. 

3. Projednání programu 19. zasedání Monitorovacího výboru IROP

Leo Steiner, předseda MV IROP

Představil program 19. zasedání MV IROP.

4. Informace o stavu realizace programu 

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Pozdravil všechny a zmínil technické a kulturní dědictví, které může Česká republika 
nabídnout. 
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Upozornil, že posledním úkolem Monitorovacího výboru IROP 2014-2020 je schválení 
závěrečné zprávy, která vlastně shrne veškerý průběh a výsledky programu. Ta bude 
připravena v druhé polovině příštího roku pro zaslání do Evropské komise. Dál už bude 
pokračovat jen Monitorovací výbor pro IROP 2021-2027. 

Potvrdil splnění všech 4 úkolů z minulého Monitorovacího výboru. Většina z nich souvisela s 
nějakou úpravou podkladů, které byly zaslány Evropské komisi, případně doplnění do 
harmonogramu výzev. 

Uvedl, že k 1. 5. 2023 bylo v IROP vyhlášeno 105 výzev ŘO, města vyhlásila 453 podvýzev ITI 
a IPRÚ a místní akční skupiny 2 033 podvýzev MAS. Celkem se do výzev přihlásilo 17 556 
žádostí o podporu, z nichž 12 925 v objemu 163,5 mld. Kč se k 1. 5. nacházelo ve stavu 
hodnocení, realizace nebo dokončily svou realizaci, z toho byl 12 684 projektům v celkovém 
objemu 162,6 mld. Kč vydán právní akt o poskytnutí podpory. Příjemcům byly proplaceny 
prostředky za 113 mld. Kč a certifikované vůči Evropské komisi byly 103 mld. Kč.

Zmínil nedávno prezentované číslo, které spočítal Národní orgán pro koordinaci, že kohezní 
politika v České republice tvoří 40 % investiční aktivity státu. 

Pohovořil o dodatečných prostředcích, které Evropská komise přidělila IROP. Nejprve na 
financování a přípravu na další kritické pandemické situace v podobě Covidu a jiných pandemií. 
To bylo přibližně 27 mld. Kč a zároveň v loňském roce alokaci určenou pro pomoc ukrajinským 
uprchlíkům v České republice v rámci iniciativy Fast care. Zacílení podpory bylo dojednáno s 
potenciálními příjemci tak, aby i ve zkráceném období byly smysluplně a včas využité jak 
prostředky z REACT-EU, tak z Fast care. 

Uvedl, že od posledního Monitorovacího výboru byly uzavřené 3 výzvy, z toho 2 souvisí s 
technickou pomocí. 8. výzva byla technická pomoc na běžné aktivity v programu. 103. výzva 
byla technická pomoc pro aktivity REACT-EU. Do výzvy byly předloženy 3 projekty, kromě CRR 
a Řídícího orgánu ještě Ministerstva zdravotnictví, které mělo velkou část alokace REACT-EU 
na starosti včetně propagačních aktivit a mediální kampaně. Do 105. výzvy, která byla 
uzavřena, podal Úřad práce projekt na podporu ubytování uprchlíků z Ukrajiny.

Navázal stavem čerpání jednotlivých výzev v REACT-EU. Upozornil na 97. výzvu pro 
zdravotnické záchranné služby krajů, kde je již 38 % proplacených prostředků, protože se 
většinou jedná o nákup aut. V méně případech jsou to i různé dostavby a rekonstrukce 
výjezdových stanovišť. Zároveň v této výzvě byly v minulém měsíci osloveny náhradní projekty 
(pod čarou alokace) za 300 mil. Kč, aby své projekty ještě zrealizovaly. Dále zdůraznil 70 
dokončených projektů ve 101. výzvě (sociální infrastruktura se zvýšenou energetickou 
účinností), což byly často nákupy vozidel pro sociální služby. Tady je už 16 % prostředků 
proplaceno. V ostatních výzvách realizace probíhá, protože se jedná o stavební projekty. 
S příjemci jsou v kontaktu kolegové z Centra pro regionální rozvoj (případně Ministerstva 
zdravotnictví), protože na realizaci projektů je poměrně krátká doba.

Zmínil, že celkově již mnoho projektů v hodnocení není. Větší počet je pouze ve specifickém 
cíli 2.5 (zateplování činžáků a paneláků), tam je 216 projektů vedených jako náhradníci. V 
případě úspor u některého z 3090 projektů v realizaci jsou průběžně vyzýváni náhradní 
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projekty, zda nemají zrealizováno a zda nechtějí proplatit z evropských prostředků. Ale není 
pravděpodobné, že by se našly prostředky pro všech 216 projektů v zásobníku náhradníků. 
V SC 2.1 jsou 3 projekty, které čekají na stavební povolení, aby se jim mohl vydat právní akt. 
V SC 4.1. to jsou projekty z místních akčních skupin, které byly dohodnocované do poslední 
chvíle. Dál jsou v hodnocení jednotky projektů v SC 5.1 a 7.1 (technická pomoc) a 8.1 (Fast 
care).

Pohovořil o čerpání podle prioritních os. V prioritní ose 1 je příjemcům proplaceno 95 %, v 2. 
dokonce 98 %, ve 3. prioritní ose 72 %, ve 4. prioritní ose (CLLD) 87 %. 6. prioritní osa (REACT-
EU) má proplaceno příjemcům 20 %. Celkově bylo příjemcům proplaceno 78 % a to znamená, 
že 22 % zatím neproplacených prostředků přijde v žádostech o platbu v tomto roce. Zmínil 
diskusi, která proběhla s Centrem pro regionální rozvoj, nad připraveností administrativních 
kapacit, a zároveň přijetí organizační opatření. Prioritou tohoto roku je dokončení IROP 2014-
2020. První skokový nárůst v predikcích předložených žádostí o platbu je plánován v červenci 
a druhý velký skok v tom počtu a objemu předložených žádostí o platbu je leden 2024. Důležité 
jsou především počty předložených žádostí o platbu, protože víceméně s každou žádostí o 
platbu je stejný objem práce. V červenci je predikováno 460 žádostí o platbu a v lednu 2024 to 
bude 798 žádostí o platbu. 

Ujistil Monitorovací výbor, že s nějakými organizačními a personálními opatřeními na Řídícím 
orgánu a na Centru pro regionální rozvoj panuje připravenost tuto situaci zvládnout. 

Pro ilustraci představil počty zpráv o udržitelnosti v projektech, které budou předkládat příjemci 
v jednotlivých kvartálech, protože plnění podmínek je nutné v průběhu pětileté (případně u 
sociálního bydlení i dvacetileté udržitelnosti) sledovat, vyhodnocovat, případně kontrolovat a i 
sankcionovat. 

Uvedl, že predikce objemů prostředků v souhrnných žádostech o platbu jsou plněny. 

Připomněl důležitost přezávazkování z důvodu vývoje kurzu, krácení projektů, úspor i 
odstoupení od realizace projektů. Z těchto důvodu bylo rozhodnuto o přezávazkování 
programu přibližně o 10 mld. Kč. Na konci programu, pokud ty úspory nebudou v tom rozsahu, 
tak to bude hrazeno ze státního rozpočtu. Aktuální stav je přibližně 8,6 mld. Kč přezávazkování, 
to znamená objem vydaných rozhodnutí versus alokace programu díky vývoji kurzu. Na grafu 
ilustroval vývoj kurzu, kdy v období 12/2021 až 6/2022 se přezávazkování snížilo na 6,9 mld. 
Kč, ale pak opět vlivem kurzových změn vyskočilo na 9,6 miliardy Kč. Zásadní bude kurz v 1. 
kvartálu 2024: jeho změna vůči současné hladině o 50 haléřů znamená změnu okolo 0,8 mld. 
Kč EFFR jedním či druhým směrem. Popsal žlutý sloupec v grafu, který zohledňuje úspory 
v projektech a v květnu 2023 je na úrovni 6,2 mld. Kč, tzn. že bude vyčerpáno na zhruba 107-
108 % a těch 6,2 mld. Kč bude zaplaceno ze státního rozpočtu. Důležité je správně nastavit 
výši a oblasti přezávazkování, aby bylo vyčerpáno 100 % alokace prostředků z Evropského 
fondu pro regionální rozvoj. 

Vysvětlil komplikace vyplývající z takzvané flexibility. To znamená mezi prioritními osami 
(některá je přečerpána a některá je nedočerpaná), lze započítat prostředky do určitých procent 
a za program by to mělo dát 100 %. To platí pro prioritní osy 1-5, což je vlastně původní 
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program. Nicméně prioritní osa 6 (REACT-EU) z definice v nařízení nemá flexibilitu. 
S nedočerpáním by neměl být problém v prioritních osách 1-5 ani v prioritní ose 8 (Fast care), 
nicméně v REACT-EU existuje určité riziko. Představil ve 3 variantách modelové situace 
související s očekávánými úsporami, krácením a nedočerpáním na projektech, protože se 
prohlásí za nedokončené a případně nefunkční. Ukázal v tabulce čísla pro variantu nízkou, 
střední a vysokou. Střední varianta je pravděpodobně nejblíž realitě, a 240 mil. Kč (kladné 
znaménko) znamená riziko nedočerpání. Proto došlo k oslovení náhradníků v 97. výzvě pro 
záchrannou službu krajů. Samozřejmě zde hrát roli i vývoj kurzu, a je třeba každý měsíc 
sledovat, jak se úspory a kurz vyvíjí. 

Na závěr připomněl 2 indikátory, které se nepodaří naplnit na 100 %, a to je délku 
rekonstruovaných cyklostezek a cyklotras, protože v drtivé většině šlo o vybudování nových 
cyklostezek. Druhým je počet podpořených sociálních bytů, kde došlo od minulého 
Monitorovacího výboru ke snížení na 1 983 sociálních bytů, což je 40 % původního závazku. 
Zopakoval důvody, protože šlo odhad, kdy na začátku bylo očekávána spíš rekonstrukce 
stávajícího bytového fondu, která je levnější než pořizování celých nových bytů pro sociální 
bydlení, což je samozřejmě dražší. 

Zmínil ještě indikátory specifického cíle 2.4 (vzdělávání), kde se, i v rámci přezávazkování, 
podařilo podpořit úplně všechny předložené projekty. Z IROP 2014-2020 bylo podpořeno 314 
mateřských škol v rámci celé republiky bez Prahy. 1056 základních škol a 513 středních škol 
vybudovalo odborné učebny. Projekty jsou z velké části dokončené.

5. Návrh změn Programového dokumentu IROP 2.3
Helena Čikarová, ŘO IROP

Zmínila, že si FN IROP stojí momentálně velmi dobře. Popsala specifický cíl, finance a zmínila 
podporu Státního fondu podpory investic (SFPI). Popsala dočerpání alokace určené pro VRR, 
finanční toky a položila otázku na to, co bude s IROP dále.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Shrnul dvě evaluace a jejich rutinu. Informoval o podpisu zadávacích dokumentů evaluace 
komunikačních aktivit a o vyhlášení výběrového řízení externí firmy pro konkrétnější zaměření 
publicity. Zmínil prioritní osy 1 a 3 v IROPu a odkázal na nové programové období. Informoval 
o dodavateli evaluace a datech, kdy by měly být hotové průběžné i závěrečné zprávy. 

Helena Čikarová, ŘO IROP

Hovořila o realizaci projektu Fast care, výzvy řešící podpory rodin, které ubytovaly uprchlíky 
z Ukrajiny a naplánované výzvy pro Prahu a Magistrát (105. a 106. výzvu SC 8.1).

Simona Rulcová, ŘO IROP

Vysvětlila program ITI IPRu a upozornila na rozdíly v čerpání dotací městy a stav co se týče 
změn strategií. Informovala o pozastavení požadavku na města pro změny strategií. Dále 
pohovořila o MAS a načerpání dotací.
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Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Odkázal opět na výzvu 105. a 106. 8.1, Fast care, a popsal jejich průběh i navyšování alokací. 
Pohovořil o ukončování projektů a upozornil na rizika a případné komplikace, informoval o 
aktualizaci pravidel pro příjemce a žadatele na téma ukončování a rizikovosti projektů i jejich 
navázání na dočerpávání dotací, nebo oslovování náhradních projektů. Odkázal na program 
React-EU a pořízení sanitek. Upozornil na nutnost prověřování a mapování rizikových projektů, 
ke kterým by mělo docházet po 3 měsících. Pohovořil také o časovém ohraničení dotace, které 
je stanoveno do konce roku. Odkázal na projekty související s eGovernmentem, které se nedaří 
dokončovat a řešil čím jsou způsobené (složitostí soutěžení, nedostatkem kvalitních IT 
odborníků ve veřejném sektoru a časovou náročností a posuny v přípravě nezbytných 
legislativních změn). Zminil podvodnou(?) firmu VIA konzult. Dále rozebírá nedokončené 
projekty programu React-EU.

Pascal Boijmans, Evropská komise

Upozornil na problematiku časové tísně při zaslání žádostí o platbu Komisi v listopadu a 
prosinci a pochválil připravenost, sledování útrat a nízkou chybovost. Poukázal ovšem na to, 
že je nutné sledovat nejen čerpání, ale také to, čeho bylo fyzicky dosaženo.

Andrea Hlavatá, Evropská komise

Reagovala na zmínku o rizikových projektech, upozorňuje na důležitost React-EU. Pokládá 
otázku na zástupce Ministerstva zdravotnictví a IPRu ohledně rizikových projektů a čerpání 
alokací EU. 

Kateřina Grygarová, Ministerstvo zdravotnictví

Reagovala na dotaz ohledně rizikových projektů z pozice zástupce Ministerstva zdravotnictví. 
Upozornila na monitoring fakultních nemocnic ministerstvem zdravotnictví a zmínila systém 
monitorování rizikových projektů. Informovala o nemožnosti dostávat se k informacím třetích 
stran a o připravenosti resortu MZ řešit dočerpání dotací ke konci roku. 

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Zmínil další rizikové projekty spadající nejen pod Ministerstvo zdravotnictví, ale také pod 
Ministerstvo obrany, nebo IPR a ITI. Zdůraznil důležitost připravenosti a zmiňuje Liberec, 
Jablonec a Zlín. 

Simona Rulcová, ŘO IROP

Reaguje na vykazování v právních aktech a zmiňuje, že ŘO IROP se přibližují maximálnímu 
vyčerpání financí. 

Filip Hoffman, ITI

Pokládá dotaz ohledně problému v Liberci a Zlíně a zmiňuje důležitost a náročnost projektů, 
přepokládá vyčerpání k 95 %.
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Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Představil změnu Fast care. Upozornil na situaci, kdy se přezávazkoval program a státní 
rozpočet doplácel 6,2 miliardy. Představil také řešení přesunu finančních prostředků 
z programu eGovernment do oblasti Fast Care (pomoc s uprchlickou krizí). Odkázal na 
program eGoverment a zmínil souběžně probíhající akci ISS v Hradci Králové. Pohovořil o 
problému dokončování projektů eGovernmentu a jeho příčin (složitostí soutěžení, nedostatkem 
kvalitních IT odborníků ve veřejném sektoru a časovou náročností a posuny v přípravě 
nezbytných legislativních změn). Upřesnil částky, které jsou potřeba držet jako rezervy pro IT 
projekty. Rozebral nutnost rezerv a jejich zastoupení. 

Řešil indikátory v oblasti eGovernmentu a jejich naplnění, současné navyšování programu Fast 
care, úpravy přehledu komplexní veřejné podpory a rozebral přesun financí. 

6.  Výroční zpráva IROP za rok 2022

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Poznamenal, že zpráva obsahuje informace za rok 2022. 

Michal Ulrich, Ministerstvo dopravy

Hovořil o nepřesném letopočtu v popisku u podílu veřejné osobní dopravy na celkových 
výkonech v osobní dopravě uvedeném ve výroční zprávě. 

Dále podotkl, že návrat cestujících do prostředků veřejné dopravy je trošku pomalejší, než se 
očekávalo. Tato situace je typická hlavně pro menší a střední města. Projekty podpořené 
z IROP by tedy dle něj mohly pomoci návratu do původního stavu. Bude se čekat na výsledek 
evaluace, která se bude zabývat prioritní osou 1.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Informoval, že další jednání MV IROP bude na téma sociálno. Podotkl, že ŘO IROP obdržel 
připomínky od NOK a EK a dále že tento komentář bude do finální verze zapraven. 

Sára Pešková, Evropská komise

Prosila, aby ŘO IROP neopomněl na celkovou aktualizaci a vysvětlení a zaslání zprávy Komisi 
do konce května

7.   Vyhodnocení ročního komunikačního plánu IROP 2022 

Jana Brodská, ŘO IROP

Představila aktivity ŘO IROP, které byly realizovány v uplynulém roce. Jednalo se 
mimo jiné o Výroční konferenci ŘO IROP, Centrální semináře pro žadatele, příprava 
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webu IROP, sociální sítě, putovní výstava apod. Co se týče aktivit Centra, tak 
představila semináře IROP TOUR, letáky, velké množství zodpovězených dotazů přes 
konzultační servis, Regiony nás baví apod. Co se týče finančního vyhodnocení aktivit, 
tak informovala o přepokládaných výdajích kolem 19 mil. Kč. Celkové výdaje byly za 
necelých 8 mil. Kč, naopak Centrum předpokládalo výdaje kolem 10 mil. Kč a nakonec 
utratilo pouze 6 mil. Kč.

Leo Steiner, předseda MV IROP

Pochválil akci IROP TOUR, která poskytla spoustu užitečných informací pro žadatele. 

Pascal Boijmans, Evropská komise

Informoval o různých soutěžích, které EK pořádá. Uvedl například Nový evropský 
Bauhaus, na jehož téma byl naplánován seminář v Brně, v rámci kterého je snahou 
spojit v projektech principy udržitelnosti, sociální inkluze a estetiky. ČR má na seznamu 
v rámci IROP 1 projekt. 

Sára Pešková, Evropská komise

Pochválila Facebook a uživatelské prostředí webových stránek IROP. 

Jan Brodská, ŘO IROP

Podotkla, že v novém období je povinná publicita nastavená tak, že to není směřováno 
k operačním programům, ale celkově financováno z evropských fondů. 

Sára Pešková, Evropská komise

Nabídla možnost asistence k těmto nebo k novým komunikačním aktivitám, které by 
chtěl ŘO IROP rozjet.

Rostislav Mazal, místopředseda MV IROP

Vysvětlil, že ŘO IROP je přesvědčen, že jenom prostřednictvím příkladů dobré praxe 
můžeme otáčet kormidlem názoru na přínos Evropské unie, případně evropských 
fondů. 

Zdeněk Vašák, Centru pro regionální rozvoj

Vysvětlil, že Centrum si uvědomuje, že žadatelé nemají jednoduchou situaci a že 
podmínky, které musí splnit, nejsou jednoduché, a proto se dělá maximum pro to, 
abychom jim byly předány zkušenosti. 

8.   Různé
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9.   Závěry z 19. zasedání Monitorovacího výboru IROP
 

Leo Steiner, předseda MV IROP

Zrekapituloval závěry a poděkoval přítomným za účast. 

Správnost zápisu ověřila: Mgr. Jana Brodská, vedoucí oddělení podpory operačních programů

V Praze, dne ……………….. …………………………………

Zápis schválil: Mgr. Leo Steiner, vrchní ředitel sekce evropských a národních programů

V Praze, dne ……………….. ……………………………………
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